
Dwanaście lat
W  dzisiejszej  Ewangelii  dwa  razy  pojawia  się  liczba
?dwanaście?.  Czy  to  jest  przypadek?  Kobieta  cierpiała  na
krwotok dwanaście lat, również uzdrowiona córka przełożonego
synagogi miała dwanaście lat. W Piśmie świętym każdy szczegół
jest ważny, każde słowo, fakt ma znaczenie. Liczba dwanaście
jest liczbą biblijną: 12 Apostołów, 12 pokoleń Izraela, 12
koszów chleba pozostałych po rozmnożeniu? Zapewne nie jest bez
znaczenia i to,

że Pan Jezus miał dwanaście lat gdy rozprawiał z uczonymi w
świątyni. Liczba ?dwanaście? należy do liczb porządkujących,
ale  sugeruje  też  porządek  Boży,  doskonały  obejmujący
wszystkich.

Autor natchniony mógł przemilczeć ten szczegół, przecież sam
cud był najważniejszy, cud uzdrowienia kobiety i dogorywającej
córeczki Jaira. Nie to jednak było najważniejsze, ale to, że w
tych wydarzeniach ukazała się pełnia mocy

Chrystusa, który zbawia. Tak jak kiedyś w cudzie rozmnożenia
chleba, w powołaniu apostołów. Codziennie, w ciągu każdych
dwunastu  godzin  naszego  życia  (pracy,  odpoczynku,  snu,
planowania,  modlitwy,  zmartwień,  uniesień  i  zachwytów)
spełniają  się  Boże  plany.  Być  może  nie  zawsze  mają  one
znamiona cudu, ale zawsze są większą albo mniejszą częścią
Bożego planu względem nas. Wszystko ma swój sens, którego nie
zawsze dostrzegamy. Wszystko składa się w Bożą całość, którą
potrafimy odczytać tylko oczami wiary. [prob.]
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